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Σχόλιο Διεθνών Χρηματιστηριακών Αγορών: Ο Dow Jones

ενισχύθηκε 1,42% ή 372 μονάδες στις 26.574, ο S&P σημείωσε άνοδο 1,42% στις 2,952

μονάδες και ο Nasdaq κινήθηκε υψηλότερα 1,4% στις 7.982 μονάδες. Στην εβδομάδα οι

Dow Jones και S&P έχασαν 0,3% και 0,9% αντίστοιχα, ενώ ο Nasdaq κέρδισε 0,5%. Στον

βιομηχανικό δείκτη, τη μεγαλύτερη άνοδο σημείωσαν οι μετοχές των Apple (+2,8%), Merck

& Co. (+2,7%) και JP Morgan (+2,4%) ενώ πτώση κατέγραψε μόνο ο τίτλος της Visa Inc. (-

0,1%).

Κέρδη κατέγραψε η Wall Street μετά τα καλά στοιχεία απασχόλησης στις ΗΠΑ. Ειδικότερα,

μπορεί η αμερικανική οικονομία να δημιούργησε λιγότερες θέσεις εργασίας τον Σεπτέμβριο

σε σχέση με τον Αύγουστο ωστόσο η ανεργία υποχώρησε στο 3,5%, το χαμηλότερο

επίπεδο των τελευταίων 50 ετών. Όπως ανακοίνωσε το υπουργείο Εργασίας, οι νέες θέσεις

εργασίας ανήλθαν στις 136.000 από 168.000 τον Αύγουστο ενώ το ποσοστό συμμετοχής

στο εργατικό δυναμικό παρέμεινε αμετάβλητο, στο 63,2%.

Ο επικεφαλής της Fed, Τζέρομ Πάουελ διαβεβαίωσε για άλλη μια φορά ότι η αμερικανική

οικονομία βρίσκεται σε καλή κατάσταση.

Θετικός ήταν ο αντίχτυπος και από τη δήλωση του οικονομικού συμβούλου του Λευκού

Οίκου, Larry Kudlow ότι μπορεί να υπάρξουν θετικές εκπλήξεις την επόμενη εβδομάδα στις

εμπορικές συνομιλίες ΗΠΑ-Κίνας.

Όπως ανακοίνωσε το υπουργείο Εμπορίου, το εμπορικό έλλειμμα για το μήνα Ιούλιο

αυξήθηκε κατά 1,6% στα $54,9 δισ ενώ το αναμενόμενο ήταν $54,5 δισ .

Στο επίκεντρο η πορεία της οικονομίας των ΗΠΑ αλλά και οι εμπορικές σχέσεις ΗΠΑ –

Κίνας.

Μετοχές του FTSE LARGE CAP με την 

μεγαλύτερη Άνοδο / Πτώση

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ΒΙΟ 3,465 1,91

CENER 1,286 1,74

ΕΛΛΑΚΤΩΡ 1,77 1,72

ΑΡΑΙΓ 7,82 -2,37

ΕΥΔΑΠ 7,51 -1,96

TITC 18,08 -1,09

Βασικές Διεθνείς

Χρηματιστηριακές Αγορές

ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

DOW JONES 30 26573,72 1,42

NASDAQ 7982,47 1,40

S&P 500 2952,01 1,42

DAX 12012,81 0,73

FTSΕ 100 7155,38 1,10

CAC 40 5488,32 0,91

NIKKΕI 225 21369,50 -0,19

HANG SENG 25821,03 -1,11

ΩΡΑ ΧΩΡΑ – ΓΕΓΟΝΟΣ ΠΡΟΒΛΕΨΗ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΟ

Αργία σε Κίνα
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Εταιρικές Ανακοινώσεις
- Δεν υπάρχουν προγραμματισμένες εταιρικές ανακοινώσεις για σήμερα 07/10/2019.

Διεθνείς Ισοτιμίες / Εμπορεύματα

ΙΣΟΤΙΜΙΑ/ΕΜΠΟΡΕΥΜΑ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

EUR/USD 1,0978 0,13

EUR/GBP 0,8901 0,11

GOLD SPOT 1510,25 -0,23

COMEX SILVER 17,595 -0,48

ICE WTI CRUDE 52,98 1,01

NATURAL GAS 2,349 0,96

ALUMINUM 1726,50 0,45

COPPER 2,564 0,41

Επιλεγμένες Διεθνείς Μετοχές

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ALCOA 19,45 2,10

APPLE 227,01 2,80

AMAZON 1739,65 0,88

GOOGLE 1210,96 1,81

GOLDMAN SACHS 200,80 1,80

JP MORGAN 114,62 2,17

BOEING 375,70 0,98

FACEBOOK 180,45 0,60

TWITTER 40,36 0,90

NIKE 93,07 0,92

EXXON MOBIL 68,97 1,46

CATERPILLAR 121,04 0,83

Οικονομικό Ημερολόγιο

Σχόλιο Συνεδρίασης Χρηματιστηρίου Αθηνών: Ο Γενικός Δείκτης (ΓΔ)

του ΧΑ έκλεισε 0,18% υψηλότερα στις 824,29 μονάδες με αξία συναλλαγών ύψους 61 εκατ.

ευρώ συμπεριλαμβανομένων 4,5 εκατ ευρώ σε προσυμφωνημένες συναλλαγές.

Ο ΓΔ άνοιξε ανοδικά και κινήθηκε υψηλότερα ενώ σημείωσε το υψηλό ημέρας (+1,25%) στις

11:19. Στις 12:33 ο δείκτης πέρασε σε αρνητικό πρόσημο μέχρι τις 2:55 και σημείωσε το

χαμηλό ημέρας (-0,54%) στις 1:49. Στη συνέχεια κινήθηκε υποτονικά και πραγματοποίησε

κάποιες εναλλαγές προσήμου πριν το κλείσιμο.

Ο δείκτης πραγματοποίησε κάποια αρχική αντίδραση ωθούμενη από ανοδικούς

Ευρωπαϊκούς δείκτες ενώ στη συνέχεια κινήθηκε με εναλλαγές προσήμου σε μια άτονη

συνεδρίαση. Οι τράπεζες υποαπέδωσαν συγκριτικά με το ΓΔ.

Το δείκτη FTSE ASE Large Cap ενίσχυσαν κυρίως οι Viohalco (+1,91%), Cenergy

(+1,74%), Ελλάκτωρ (+1,72%) και Lamda Development (+1,35%) ενώ περιόρισαν την

άνοδο οι Aegean (-2,37%), ΕΥΔΑΠ (-1,96%), TCI (-1,09%) και Τράπεζα Πειραιώς (-0,74%).

Στο επίκεντρο η κατάθεση του προϋπολογισμού στη βουλή και οι διεθνείς αγορές οι οποίες

βρίσκονται σε αναταραχή λόγω ανησυχιών για τη διεθνή ανάπτυξη.
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Μετοχές του FTSE LARGE CAP με τη 

μεγαλύτερη Αξία Συναλλαγών

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΑΞΙΑ (εκάτ. €)

ΕΥΡΩΒ 0,828 11,41

ΕΤΕ 2,42 8,90

ΑΛΦΑ 1,544 5,54

ΟΤΕ 12,75 4,24

ΠΕΙΡ 2,68 2,89

Βασικοί Δείκτες Χ.Α.

ΔΕΙΚΤΕΣ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ 824,29 0,18

FTSE LARGE CAP 2048,50 0,38

FTSE MID  CAP 1211,77 0,53

FTSE BANK 748,53 0,00%
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Ειδησεογραφία - Οικονομικά Γεγονότα

Κατατίθεται σήμερα το προσχέδιο του προϋπολογισμού
Με την κατάθεση, σήμερα Δευτέρα στη Βουλή, του προσχεδίου του προϋπολογισμού 2020, το οικονομικό επιτελείο εισέρχεται στην «τελική ευθεία», στο «τέλος» της οποίας είναι το Eurogroup της 4ης
Δεκεμβρίου και η αναμενόμενη, τότε, έγκριση για την εκταμίευση των 640 εκατ. ευρώ από τα κέρδη των ελληνικών ομολόγων που διακρατούν η ΕΚΤ και οι κεντρικές τράπεζες των κρατών-μελών της ευρωζώνης.

Σύμφωνα με το υπουργείο Οικονομικών, ο προϋπολογισμός θα ενσωματώνει και το πακέτο των φοροελαφρύνσεων ύψους 1,2 δισ. ευρώ (καθαρού δημοσιονομικού κόστους 1 δισ. ευρώ) που εξήγγειλε ο
πρωθυπουργός στη ΔΕΘ, ενώ θεωρείται βέβαιο ότι θα επιτευχθεί το επόμενο έτος ο δημοσιονομικός στόχος για πρωτογενές πλεόνασμα 3,5% του ΑΕΠ.

Σύμφωνα με πληροφορίες, τα στελέχη του οικονομικού επιτελείου ανέφεραν στα κλιμάκια των θεσμών ότι το επόμενο έτος δεν θα υπάρχει δημοσιονομικό κενό και θα υλοποιηθεί ο στόχος για το πρωτογενές
πλεόνασμα, καθώς υπάρχουν στη «φαρέτρα» τα εξής, μεταξύ άλλων, «όπλα»:

*Η ενίσχυση των εσόδων και της ανάπτυξης, μέσω της επιτάχυνσης των ιδιωτικοποιήσεων και των διαρθρωτικών μεταρρυθμίσεων.

*Η υποβοήθηση στην ανάπτυξη από την υλοποίηση των φοροελαφρύνσεων.

*Η διεύρυνση της φορολογικής βάσης μέσω της ενίσχυσης των ηλεκτρονικών πληρωμών, αλλά χωρίς τη μείωση του αφορολογήτου ορίου.

*Η επέκταση του συστήματος αντικειμενικών αξιών σε περίπου 7.000 περιοχές της χώρας που βρίσκονται εκτός σχεδίου, μεταξύ των οποίων και περιοχές- φιλέτα στα κοσμοπολίτικα νησιά.

*Η υπεραπόδοση στα φορολογικά έσοδα εφέτος, ιδίως από τον ΦΠΑ και τη ρύθμιση των 120 δόσεων για οφειλές, η οποία θα έχει θετικό αντίκτυπο (carry over) στον προϋπολογισμό του 2020.

*Ο καθορισμός ρεαλιστικών οροφών δαπανών στον προϋπολογισμό.

*Οι εξοικονομήσεις με βάση την επισκόπηση δαπανών.

Επόμενη κομβική ημερομηνία είναι η 15η Οκτωβρίου, όταν η Ελλάδα θα αποστείλει στην Ευρωπαϊκή Επιτροπή (όπως και τα υπόλοιπα κράτη-μέλη στο πλαίσιο του Ευρωπαϊκού Εξαμήνου) το προσχέδιο του
νέου προϋπολογισμού, ώστε να συζητηθούν σε επίπεδο Κομισιόν τα δημοσιονομικά μεγέθη του 2020.

Στις 20 Νοεμβρίου αναμένεται να δημοσιοποιηθεί από την Ευρωπαϊκή Επιτροπή η 4η έκθεση της ενισχυμένης μεταμνημονιακής εποπτείας, ενώ μια ημέρα μετά, στις 21 Νοεμβρίου θα κατατεθεί στη Βουλή το
τελικό σχέδιο του προϋπολογισμού του επόμενου έτους.

Στέλεχος του οικονομικού επιτελείου δηλώνει ότι η 4η έκθεση της ενισχυμένης μεταμνημονιακής εποπτείας θα είναι θετική και θα ανάψει το «πράσινο φως» για την εκταμίευση στο τέλος του τρέχοντος έτους των
κερδών των ελληνικών ομολόγων. Καθώς, όπως επισημαίνει ο συγκεκριμένος αξιωματούχος «οι συζητήσεις με τους θεσμούς για τα 4- 5 πράγματα σχετικά με την έκθεση (π.χ. δημοσιονομικά,
αποκρατικοποιήσεις, αντικειμενικές αξίες ακινήτων, ενεργειακά θέματα) πηγαίνουν πολύ καλά». ΑΠΕ - ΜΠΕ

ΔΕΗ: Τέλος με νόμο στους περιορισμούς σε αμοιβές, προσλήψεις και προμήθειες
Ένα νομοσχέδιο για την αποδέσμευση διοικητικών λειτουργιών της ΔΕΗ από το Δημόσιο και την πλήρη αποκρατικοποίηση της ΔΕΠΑ συντάσσει αυτήν την περίοδο το
υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας.

Στόχος είναι, όπως αναφέρουν πληροφορίες, το κείμενο να κατατεθεί στη Βουλή μέχρι το τέλος του Οκτωβρίου σηματοδοτώντας, σύμφωνα με αρμόδιες πηγές, για τη ΔΕH την
επιστροφή στην κανονικότητα και για τη ΔΕΠΑ τις σαρωτικές μεταρρυθμίσεις στην αγορά ενέργειας.

Ειδικότερα και σε ό,τι αφορά τη δημόσια επιχείρηση ηλεκτρισμού, σύμφωνα με πληροφορίες, η ηγεσία του ΥΠΕΝ έχει λάβει τις εισηγήσεις της διοίκησης Στάσση, οι οποίες
ούτε λίγο ούτε πολύ έρχονται να ικανοποιήσουν τις εξαγγελίες του υπουργού Κωστή Χατζηδάκη περί αποδέσμευσης της από τον «ζουρλομανδύα του δημοσίου».

Ευέλικτες προσλήψεις

Οι ανάγκες της δημόσιας επιχείρησης ηλεκτρισμού σε προσωπικό είναι μεγάλες εξαιτίας του παγώματος των προσλήψεων στα χρόνια της οικονομικής ύφεσης. Το προσωπικό
της εταιρίας είναι γηρασμένο με το μέσο όρο ηλικίας να ξεπερνά τα 52 έτη και με σημαντικό αριθμό εργαζομένων να αναζητούν την έξοδο μέσω του προγράμματος της
εθελουσίας που τρέχει (μπόνους με αποζημίωση 15.000 ευρώ).

Έτσι, σχεδιάζεται η διενέργεια προσλήψεων με τους όρους και τα κριτήρια του ΑΣΕΠ, αλλά χωρίς αυτές να γίνονται μέσω του ανώτατου οργάνου. Σύμφωνα με πληροφορίες,
με το νομοσχέδιο θα ανάβει το πράσινο φως για προσλήψεις, οι οποίες εκ των υστέρων θα ελέγχονται από τον ΑΣΕΠ.

Με τον ίδιο στόχο αναμένεται να θεσπιστεί και η άρση του πλαφόν των αμοιβών τουλάχιστον στα διοικητικά στελέχη μιας και για τους εργαζόμενους τρέχουν οι συλλογικές
συμβάσεις εργασίας. Η ΔΕH χρειάζεται ανθρώπους που να έχουν δουλέψει στην αγορά για τον εκσυγχρονισμό και την αλλαγή νοοτροπίας, κάτι άλλωστε που σηματοδότησε
και η επιλογή του διευθύνοντος συμβούλου Γιώργου Στάσση κι άλλων μελών του διοικητικού συμβουλίου. Υπενθυμίζεται ότι στη δημόσια εταιρεία ισχύει το πλαφόν των
αποδοχών του γενικού γραμματέα υπουργείου.

Τρίτη μεγάλη αλλαγή έρχεται και στη διενέργεια των διαγωνισμών για τις προμήθειες υλικών και την παροχή υπηρεσιών. Σήμερα οι διαδικασίες αυτές ακολουθούν εκείνες του
δημοσίου με αποτέλεσμα να είναι χρονοβόρες αλλά και ανοικτές, την ώρα που οι ανταγωνιστές της ΔΕH δεν έχουν σε τέτοιες υποχρεώσεις.

Οι διαγωνισμοί που δεν θα υπάγονται στους κανόνες του δημοσίου θα είναι εκείνοι για ανταγωνιστικές δραστηριότητες και όχι για παράδειγμα αυτοί του ΔΕΔΔΗΕ, όπου λόγω
του μονοπωλίου απαιτούνται διαφανείς διαδικασίες (π.χ. προμήθεια στύλων διανομής ρεύματος).

Ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της δημόσιας εταιρείας τις πρώτες μέρες της θητείας του είχε φέρει ως παράδειγμα της στρέβλωσης με τις προμήθειες της ΔΕH, τη
συμμετοχή της σε διαγωνισμούς της Ρυθμιστικής Αρχής Ενέργειας για τη χρηματοδότηση έργων ΑΠΕ. Οι ανταγωνιστές της δημόσιας εταιρείας γνωρίζουν εκ των προτέρων τα
κοστολογικά στοιχεία (π.χ. κόστος προμήθεια φωτοβολταϊκών πάνελ ή εξοπλισμού αιολικού σταθμού) με αποτέλεσμα να συμμετέχουν στις δημοπρασίες της ΡΑΕ με
χαμηλότερες από τη ΔΕH προσφορές. Έτσι, η δημόσια εταιρία χάνει έργα και συμμετοχή στις ΑΠΕ.

Οι αλλαγές στη ΔΕΠΑ

Τέλος στο ίδιο νομοσχέδιο θα συμπεριλαμβάνονται και διατάξεις για την πλήρη αποκρατικοποίηση της ΔΕΠΑ. Όπως αναφέρουν πληροφορίες, με το κείμενο θα παραμένει το
σπάσιμο της ΔΕΠΑ σε δύο εταιρίες Εμπορίας και Υποδομών και θα δημιουργείται και μία τρίτη με τις συμμετοχές της επιχείρησης στα διεθνή projects.

Πιο συγκεκριμένα θα υπάρχει η ΔΕΠΑ Εμπορίας (χονδρεμπορική, λιανική μέσω της Φυσικό Αέριο Ελληνικής Εταιρίας Ενέργειας, αεριοκίνηση και διεθνείς συμβάσεις
προμήθειας), η ΔΕΠΑ Υποδομών (δίκτυα διανομής φυσικού αερίου με 100% στην Αττική και υπόλοιπη Ελλάδα και 49% στη Θεσσαλονίκη και Θεσσαλία) και Συμμετοχές
ΔΕΠΑ σε διεθνή projects. Η ρύθμιση, όμως, θα προβλέπει την πώληση 100% των δύο πρώτων εταιριών. Δηλαδή των ΔΕΠΑ Εμπορίας και Υποδομών.

Μετά τις αλλαγές αυτές ανοίγει ο δρόμος για το ΤΑΙΠΕΔ προκειμένου να προκηρύξει το διεθνή διαγωνισμό για την ιδιωτικοποίηση της ΔΕΠΑ. Euro2day.gr

ΟΛΠ: Τρικυμία στο λιμάνι με το master plan
Σχεδόν τρεισήμισι χρόνια μετά τη ψήφιση από τη Βουλή της σύμβασης παραχώρησης του ΟΛΠ με το ελληνικό δημόσιο και αφού έχουν περάσει περίπου δύο χρόνια από την
πρώτη παρουσίασή του, το Master Plan για την ανάπτυξη του λιμανιού του Πειραιά από την Cosco πάει από τον Άννα στον Καϊάφα.

Μόλις υποτίθεται πως είναι έτοιμο ώστε να εγκριθεί από την αρμόδια Επιτροπή Σχεδιασμού και Ανάπτυξης Λιμένων (ΕΣΑΛ) προκύπτουν νέα ζητήματα και το χρονοδιάγραμμα
πάει προς τα πίσω. Βέβαια, στο τελευταίο επεισόδιο έβαλαν το χέρι τους και οι Κινέζοι της Cosco οι οποίοι πρόσθεσαν στο Master Plan δύο νέες επενδύσεις, για επέκταση του
τομέα εμπορευματοκιβωτίων (με τέταρτο προβλήτα) και την επέκταση του τερματικού διακίνησης αυτοκινήτων (car terminal) με αποτέλεσμα να ξεσηκώσουν τις τοπικές αρχές
του Περάματος, της Δραπετσώνας, καθώς και ισχυρούς παράγοντες της ναυπηγοεπισκευαστικής ζώνης.

Έτσι, αφού υπήρξε και εξώδικο προς το υπουργείο Ναυτιλίας από τους δημάρχους Περάματος, Κερατσινίου – Δραπετσώνας και τοπικούς φορείς, αναβλήθηκε η συνεδρίαση
της Παρασκευής και η ΕΣΑΛ θα συνεδριάσει μεθαύριο Τετάρτη. Αλλά και πάλι ουδείς είναι σίγουρος πως το σχέδιο θα εγκριθεί ή θα αρχίσει ένας νέος γύρος διαβούλευσης
προκειμένου να καμφθούν οι αντιδράσεις.

Υπενθυμίζεται πως για να προχωρήσει η έγκριση του Master Plan, πριν προστεθούν οι δύο νέες επενδύσεις στο μόλο της ΔΕΗ και στο μόλο της Δραπετσώνας, οι Κινέζοι
είχαν αναγκαστεί να πάρουν πίσω το σχέδιο για το εμπορικό κέντρο (θα λειτουργήσει πριν τον έλεγχο διαβατηρίων στο λιμάνι κρουαζιέρας).

Η ηγεσία του υπουργείου Ναυτιλίας φαίνεται πως είναι «και με τον χωροφύλακα και με τον αστυφύλακα». Από τη μία επιδιώκει να τελειώσει το σήριαλ με το Master Plan γιατί
οι Κινέζοι αντιδρούν. Από την άλλη προσπαθεί να βρει συμβιβαστική λύση και με τους ισχυρούς παράγοντες του Πειραιά και της ναυπηγοεπισκευαστικής ζώνης που δεν
βλέπουν με καλό μάτι τις «επεκτατικές κινήσεις» των Κινέζων.

Χαρακτηριστικό της κατάστασης είναι το γεγονός πως δύο φορές κατατέθηκε τροπολογία, σε σχέδια νόμου του υπουργείου Οικονομικών, ώστε να καταστεί το ΤΑΙΠΕΔ η Αρχή
Σχεδιασμού για την προώθηση σειράς μελετών για τις επενδύσεις στο λιμάνι, αλλά και τις δύο φορές η τροπολογία αποσύρθηκε. Χωρίς Αρχή Σχεδιασμού (στα άλλα
περιφερειακά λιμάνια αυτό τον ρόλο τον έχουν οι τοπικοί οργανισμοί λιμένων) το επενδυτικό πρόγραμμα δεν μπορεί να προχωρήσει, ακόμα και εάν επιτέλους εγκριθεί το
Master Plan.

Στην περίπτωση που την Τετάρτη υπάρξει νέα αναβολή, καθώς το εξώδικο των δημάρχων και των τοπικών αρχών της ναυπηγοεπισκευής είναι αρκετά σκληρό, τότε
αναμένεται να ενταθούν και οι πιέσεις του Πεκίνου σε κυβερνητικό επίπεδο.

Το επενδυτικό πρόγραμμα της Cosco στον OΛΠ, με βάση το αρχικό master plan, έφτανε τα 612 εκατ. ευρώ, αλλά ο κινεζικός όμιλος ενέταξε την κατασκευή τέταρτου προβλήτα
εμπορευματοκιβωτίων στο λιμάνι του Πειραιά (και την επέκταση του car terminal), με πρόσθετες επενδύσεις περί τα 200 εκατ. ευρώ.

Με το νέο προβλήτα, ο κινεζικός όμιλος θα ενισχύσει τη δυναμικότητα του λιμανιού του Πειραιά σε επίπεδα άνω των 10 εκατομμυρίων εμπορευματοκιβωτίων (TEU), μέγεθος
αντίστοιχο με τη δυναμικότητα των ισχυρότερων λιμένων της βόρειας Ευρώπης. Ήδη ο Πειραιάς είναι το μεγαλύτερο λιμάνι της Μεσογείου στη διαχείριση
εμπορευματοκιβωτίων, καθώς φέτος έχει ξεπεράσει τη Βαλένθια με τη διαφορά να διευρύνεται. Πέρυσι διακινήθηκαν μέσω του Πειραιά 4,9 εκατ. TEU, ενώ σύμφωνα με τις
προβλέψεις του OΛΠ φέτος θα διακινηθούν περί τα 5,6 εκατ. TEU.

Με βάση τη σύμβαση παραχώρησης του OΛΠ, που εγκρίθηκε από την Βουλή το 2016, ο οργανισμός είναι υποχρεωμένος να επενδύσει 293,7 εκατ. ευρώ. Οι συγκεκριμένες,
υποχρεωτικές, επενδύσεις πρέπει να έχουν ολοκληρωθεί μέχρι το 2021 ώστε στη συνέχεια να αποκτήσει η Cosco και το υπόλοιπο 16% των μετοχών του OΛΠ, πέραν του
51% που απέκτησε τον Αύγουστο του 2016 έναντι 293,7 εκατ. ευρώ.

Για να αποκτήσουν το πρόσθετο 16% του OΛΠ, οι Κινέζοι έχουν από το 2016 καταθέσει σε λογαριασμό μεσεγγύησης (escrow account) 88 εκατ. ευρώ τα οποία δεν μπορεί να
εισπράξει το δημόσιο πριν ολοκληρωθεί η διαδικασία. Όμως η Cosco έχει ήδη στείλει εδώ και μήνες στο ΤΑΙΠΕΔ επιστολή στην οποία υποστηρίζει πως πρέπει να λάβει τώρα
το 16% καθώς το επενδυτικό πρόγραμμα καθυστερεί όχι με δική της ευθύνη, αλλά επειδή οι κρατικές υπηρεσίες χρονοτριβούν με τις αδειοδοτήσεις, κ.ά. Euro2day.gr
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